

## 2024 Harvard Essay Competition Scorecard

65 points total

### Part 1 (55 Points)

	Points
Quality of references, resources, and overall industry knowledge	/10
Relevancy of answer (i.e. Did you answer the question at hand, how viable and relevant are your ideas)	/20
Submission quality (i.e. writing, spelling, grammar, etc.)	/10
Creativity (i.e. original thought and ideation)	/15

### Part 2 (10 Points)

	Points
<b>Recommendation letters</b>	
- 2.5 points for Professional relationship - 2.5 points for your organization	/5
<b>CTAM experience</b>	
- 5 points for former Board members - 3 points for active volunteer experience - 1 point for regularly attending events (virtual/in-person)	/5

<b>TOTAL</b>	<b>/65</b>
--------------	------------

### Application Requirements

- Your contact info (name, address, phone, & email).
- Letter of reference from your organization (This letter counts in the evaluation).
- Letter of reference from a professional relationship you've worked with (This letter counts in the evaluation).
- 100 words about your participation with CTAM Canada (This detail counts in your evaluation).
- Application question criteria: Essay (1000 words), or PowerPoint (25 page max), or Video/Audio (7 minutes max), or Podcast (7 minutes max).
- Eligibility criteria: Must be a CTAM Canada member.

## Tableau de Bord du Concours de Rédaction de Harvard 2024

65 total de points

### Partie 1 (55 Points)

	Points
Qualité des références, des ressources et connaissance globale du secteur	/10
Pertinence de la réponse (c'est-à-dire avez-vous répondu à la question posée, dans quelle mesure vos idées sont-elles viables et pertinentes)	/20
Qualité de la soumission (c'est-à-dire rédaction, orthographe, grammaire, etc.)	/10
Créativité (c'est-à-dire pensée et idéation originales)	/15

### Partie 2 (10 Points)

	Points
<b>Lettres de recommandation</b>	
- 2,5 points pour Relation Professionnelle - - 2,5 points pour votre organisation	/5
<b>CTAM experience</b>	
- 5 points pour les anciens membres du Conseil - 3 points pour une expérience de bénévolat actif - 1 point pour assister régulièrement à des événements (virtuels/en personne)	/5

<b>Totale</b>	<b>/65</b>
---------------	------------

### **Exigences de candidature**

- Vos coordonnées (nom, adresse, téléphone et e-mail).
- Lettre de référence de votre organisation (cette lettre compte dans l'évaluation).
- Lettre de référence d'une relation professionnelle avec laquelle vous avez travaillé (cette lettre compte dans l'évaluation).
- 100 mots sur votre participation avec CTAM Canada (Ce détail compte dans votre évaluation).
- Critères des questions de candidature : essai (1 000 mots), ou PowerPoint (25 pages maximum), ou vidéo/audio (7 minutes maximum), ou podcast (7 minutes maximum).
- Critères d'éligibilité : Doit être membre de CTAM Canada.